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PROTOKÓŁ NR LIV/2024 

z LIV sesji Rady Gminy Narewka 

w dniu 17 stycznia 2024 r. 

(początek sesji - godz. 14.30, koniec - godz.15.05) 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Gminy Narewka. 

Prowadzenie obrad: Przewodniczący Rady Gminy A. Romańczuk. 

Liczba radnych uczestniczących w sesji: 14 (nieobecny A. Charkiewicz). 

Listy obecności radnych uczestniczących w sesji  

- w załączeniu do protokołu (Załącznik nr 1). 

Obrady LIV sesji Rady Gminy Narewka otworzył Przewodniczący Rady – p. A. 

Romańczuk, który powitał wszystkich uczestniczących w sesji. Następnie Przewodniczący 

Rady wyjaśnił, że sesja zwołana została na wniosek wójta i na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach udział bierze 14 radnych, co stanowi ilość, przy której Rada Gminy 

może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Radni potwierdzili obecność w 

systemie do głosowania. (Załącznik Nr 1a). Przewodniczący obrad przedstawił porządek 

obrad, do którego nie wniesiono uwag, tj:   

1. Otwarcie obrad LIV sesji Rady Gminy Narewka. 

2. Przedstawienie porządku obrad i ewentualna jego zmiana. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. w sprawie rozpatrzenia skargi; 

2. w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Narewka 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

4. Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Gminy Narewka. 

Do punktu 3- go. Powzięcie uchwał w sprawie: 

1. w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Sadowski S. – Przewodniczący Komisji skarg… przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  W toku dyskusji głos zabrała radna W. 

Bondaruk, która odniosła się do przedstawionej opinii, do fragmentu dotyczącego 

komentarzy pochodzących z konta JaworMac informującymi, że wypowiedzi mają  

oszczerczy charakter, wprowadzają w błąd, dezinformują innych użytkowników platformy, 

godzą w dobry wizerunek Gminy Narewka. Przypomniała, że zadaniem komisji jest badanie 

stanu faktycznego i prawnego. Wyjaśniła, że w związku z subiektywnym stanowiskiem 

wójta przedstawionym na posiedzeniu komisji prosiła o dostarczenie członkom komisji 



komentarzy o charakterze oszczerczym, wprowadzającym w błąd i dezinformującym czy też 

ośmieszającym. Podkreśliła, że takich komentarzy nie otrzymała, co w jej ocenie jest 

świadectwem tego, że po prostu takich komentarzy nie ma. Podkreśliła, że przeczytała, 

przeanalizowała wszystkie komentarze dostarczone przez wójta i wyjaśniła, że nie ma w 

nich ani jednego komentarza mającego znamiona o których wspomina wójt w stanowisku. 

Przypomniała, że nawet mecenas w opinii wskazywała, że Wójt jako organ realizujący 

zadania gminy i reprezentujący gminę na zewnątrz posiada kompetencje do 

przeciwdziałania naruszeniom dóbr osobistych gminy poprzez wystąpienie na drogę 

sądową. Podkreśliła, że radni znają przedmiot skargi, która procedowana jest już od roku. 

Stwierdziła, że wójt złamał prawo, najpierw miał inny powód tej blokady, anonimowość 

skarżącego, po kilku miesiącach całkowicie zmienił swoje zdanie i przedstawił stanowisko 

w którym tłumaczył dlaczego to prawo złamał. Radna W. Bondaruk podkreśliła, że 

niezrozumiałym jest dlaczego wójt nie wycofał się na samym początku, tylko brnął i 

doprowadził do takiej sytuacji, że radni wciąż zajmują się tą sprawą. Najpierw były 

ograniczenie wolności słowa w gazecie „Nad Narewką”, które skutkuje tym, że dzisiaj 

praktycznie żaden podmiot zewnętrzny nic nie publikuje w tej gazetce,  do czego namawiani 

byli mieszkańcy. W podsumowaniu swojej wypowiedzi wyjaśniła, że pozory samorządności 

demokracji to stanowczo za mało w dzisiejszych czasach. A zapędy dyktatorskie zawsze się 

źle kończą. 

Sadowski S. radny zabierające głos odniósł się do pracy komisji, opinii w tym 

temacie, prowadzonych rozmowach i przykładach innych Wójtów lub burmistrzów  

dokonujących blokady kont na portalach społecznościowych.    

Radna W. Bondaruk odniosła się do wypowiedzi Sadowskiego S. wyjaśniając, że 

decyzje innych wójtów w sprawie blokady kont użytkowników kończyły się w Sądach.  

K. Miszczuk – radna wystąpiła z zapytaniem o koszt przygotowania opinii prawnej. 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk wyjaśnił, że opinia przygotowana została w ramach 

obowiązującej umowy.  

Wobec braku innych głosów Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a 

następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 5 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw” i 9 głosów „wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, 

że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym 

wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 2).  



2. w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Narewka 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały i omówił szczegółowo 

wyjaśniając, że zgodnie z uwagami Wydziału Nadzoru naniesione zostały zmiany do 

tożsamej uchwały podjętej w miesiącu listopadzie i proponuje się podjęcie uchwały w 

zaproponowanym brzmieniu. Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a 

następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 12 głosami 

„za”, 2 głosami „wstrzymujący się” Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Narewka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 została podjęta. 

(Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 3).  

W tym miejscu radna W. Bondaruk wystąpiła z zapytaniem czy Pan M. J. w związku 

rozpatrzeniem skargi zostanie przeproszony. Zastępca Wójta p. Ł. Zasim w odpowiedzi 

wyjaśnił, że na tym etapie taka decyzja nie została podjęta.  

Do punktu 4-go. Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Gminy Narewka. 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodniczący Rady zamknął obrady 

LIV sesji. 

Pełen zapis obrad (transmisja i ścieżka dźwiękowa) dostępny na jest stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Narewka w zakładce: Strona główna / Rada Gminy 

/ Kadencja 2018-2023/Transmisje z obrad Rady Gminy /Transmisja z LIV Sesji Rady Gminy 

Narewka.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:  

Barbara Niewiadomska-Golonko   

Inspektor ds. Rady Gminy, Komisji    Przewodniczący Rady  

               Anatol Romańczuk 


